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Protokoll nr 4/2024 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih Tzu   
2024-04-02. 

Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Kathleen Berggren, 

Nils-Olof Bratt, Victoria Frimodig, tjänstgörande suppleanter Maria Frimodig och 

Matz Andersson.  

Suppleanter:  

Under Rapport från AK närvarar: Hannah Karlsson från AK närvarar på detta möte. 

Under Rapport från UK närvarar: Magdalena Nilsson Kerttu närvarar från UK på 

detta möte. 
Anmält förhinder: Rose-Marie Johansson och Ulla Olsson. 

Ej anmält förhinder:  

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av protokollförare 
Utsågs Kathleen Berggren. 

§ 3 Val av justerare jämte ordförande 
Utsågs Maria Frimodig. 

§ 4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 3 gicks igenom. Därefter godkändes protokollet och lades till 

handlingarna. 

§ 6 Rapporter 
a) Ekonomisk rapport 
Kassören är sjuk och deltar inte på mötet. 

Styrelsen har fått ut ekonomiska rapporter till detta möte tidigare under dagen. 

Vi har fortfarande en julannons från 2022 som inte är betald, trots flera 

påminnelser. Vi skickar ytterligare en påminnelse och lägger på en dröjsmålsavgift 

på 60,-. Vi stoppar vidare annonsering från denna medlem tills denna faktura är 

betald.  

Beslut: Vi lägger på dröjsmålsavgift på 60,- på faktura gällande julannons 2022 

samt stoppar vidare annonsering från denna medlem tills annonsen är betald. 
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b) Rapport från ordförande 
Vår Roll-Up är klar och kommer förhoppningsvis att levereras innan årsmötet så att 

vi kan visa upp den då. 

Fakturorna för alla annonser i Shih Tzu Bulletin 2023 är nu skickade. 

Fakturorna för kennlarna i kennelregistret är också skickade.  

c) Rapport från sekreterare 
All inkommande post, det har inte kommit så mycket, är utskickad till styrelse och 

berörda kommittér.  

d) Rapport från medlemskordinatorn 
Medlemsantalet är 340 medlemmar.  

Medlemskordinatorn har gjort några adressändringar. 

e) Rapport från AU 
Inga AU-beslut. 

f) Rapport från AK 
Hannah Karlsson rapporterar om RAS och avelskonferensen. 

Se §8 och §11. 

AK håller på att sammanställa SRD-rapporterna för 2023. Det är flera SRD-

rapporter som saknas och AK har efterfrågat dessa hos SKK men fått svaret att 

sammanställa det vi har fått. 

g) Rapport från UK 
Magdalena Nilsson Kerttu rapporterar att domaren Patricia Maule som skulle dömt 

i Västerås den 13 juli lämnat återbud pga sjukdom. Ny domare blir Caroline 

Lundkvist (som var tänkt att döma i Högbo nästa år). 

Alla domare, utom Högbo och Borås 2025, är klara. UK har som mål att även dessa 

domare ska vara klara innan vårt årsmöte den 20 april 2024. 

Anmälningsformulär ligger ute för 5 utställningar. Det vore bra om kassören 

löpande meddelar UK vilka som har betalat till utställningarna. 

Informera nya styrelsen om att anmälningstiden till Boden går ut den 29 

april. 

Nya UK måste ta sig an detta direkt. 

Vid frågor och funderingar går det bra att kontakta Magdalena Nilsson Kerttu. 

UK har fortfarande inte fått resultatet av kassören för utställningarna i Vilsta i 

höstas. Styrelsen ber kassören ta fram uppgifterna och skicka dessa till UK. 

Alla saknade kritiker har nu kommit till rätta och är skickade till Lillvi Dellgren som 

renskriver och lägger ut på hemsidan. 

Vi tog beslut på förra mötet att köpa kritiklappar från Södra Norrbottens KK. 

Nu visar det sig att de behöver dessa kritiklappar själva så vi får beställa våra från 

SKK istället. 
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Beslutet från förra mötet - protokoll nr 3-2024 - hävs! 
Beslut: Att köpa en låda kritiklappar (1000 st) från Södra Norrbottens KK. 

Styrelsen fastställer beslutet. 

Nytt Beslut: Vi köper våra kritiklappar 2024 från SKK. 

 

Vi behöver ständigt utställningsgrupper inför, och på, våra utställningar. 

I Tånga Hed i juni finns Petra Forslund och Maria Frimodig på plats.  

I Högbo finns Matz Andersson på plats. 

I Boden och Piteå finns Magdalena Nilsson Kerttu på plats. 

UK gör allt övrigt arbete som ingår i UKs uppdrag. 

Vi har många fler utställningar som behöver bemannas så om du kan, och vill 

hjälpa till, hör av dig till UK. 

Nästa Tibethundsmöte är den 15 april. UK är med från SST. 

h) Rapport från tidningsgruppen 
Tidningen är nu ute hos våra läsare. 

Tyvärr har det blivit fel med en bild i topplistan och fel i poängberäkningen. 

Vi får göra en rättelse i nästa nummer. Jessica Bolander är informerad. 

i) Rapport från webbansvarig 
Inget nytt att rapportera. 

j) Rapport från kennelregistret 
En adressändring är gjord. 

k) Rapport från aktivitetsansvariga 
Stripe är fortfarande inte aktiverat. Ulla Olsson får ta kontakt med kassören och se 

till att Stripe kommer igång. 

Rallylydnadskursen i Fliken blev inställd pga för få anmälda ekipage. Det är tråkigt 

att det inte är fler som vill delta när klubben anordnar aktiviteter. 

§ 7 Utställning/tävling 
Lagret i Tånga Hed är ännu inte inventerat.  

§ 8 RAS 
RAS är nu inskickat till SKK för granskning. Vi har fått svar från SKK att de har 

tagit emot vårt RAS och att granskningen kommer att påbörjas. 

§ 9 Årsmöteshandlingarna/årsmötet 
Eftersom kassören inte är med på dagens möte, tar vi ett separat möte på torsdag 
den 4 april och går igenom och sammanställer alla handlingar. 
 
Styrelsen utser Hannah Karlsson som mötessekreterare på årsmötet den 20 april 
2024. 
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Styrelsen kommer att föreslå mötet att höja medlemsavgifterna enligt nedan: 
 
Beslut: Föreslå årsmötet att höja medlemsavgifterna enligt nedanstående förslag. 
 
 Nuvarande avgift Förslag till  

Ny avgift 2025 
Fullbetalande 300,- 350,- 
Familjemedlem 50,- 75,- 
Gåvomedlem Sverige 150,- 150,- 
Gåvomedlem Norden 200,- 200,- 
Norden 450,- 490,- 
Övr Europa 510,- 550,- 
Utom Europa 560,- 600,- 
 
 
§ 10 Remiss typstadgar 
Vi har fått ett omarbetat förslag på typstadgar från SKK. 
Vi har noggrant gått igenom förslaget och tycker att det är bra. Vi skickar svar till 
SKK. 
 
§ 11 SST avelskonferens 
AK har fått klartecken från Patric Ragnarsson så avelskonferensen bokas in den 26-

27 oktober 2024. 

Offerter har tagits in från flera hotell och olika ställen, blanda annat Jönköping, 

Stockholm och Landvetter. Kriterierna har varit att det ska vara lättillgängligt, 

finnas många hundrum samt vara prisvänligt. 

Det slutliga valet blev Scandic i Landvetter. 

Konferensen vänder sig till uppfödare, hanhundsägare och andra som är 

intresserade av Shih Tzu samt medlemmar i SST. 

Beslut: SSTs avelskonferens går av stapeln den 26-27 oktober 2024 på Scandic i 

Landvetter. 

Konferensen vänder sig till uppfödare, hanhundsägare och andra som är 

intresserade av Shih Tzu samt medlemmar i SST. 

§ 12 Möte med SKK 
Mötet med SKK som var planerat till den 21 eller 22 mars blev inställt. 

Nytt datum för detta möte är 23, 24 eller 25 april. Eftersom vi har vårt årsmöte 

innan dess har vi meddelat SKK att vi kan delta men ej vilket datum, och lämnar 

över det här till kommande styrelse. 

§ 13 Beslut 

Beslut: Vi lägger på dröjsmålsavgift på 60,- på faktura gällande julannons 2022 

samt stoppar vidare annonsering från denna medlem tills annonsen är betald. 

Beslutet från förra mötet - protokoll nr 3-2024 - hävs! 
Beslut: Att köpa en låda kritiklappar (1000 st) från Södra Norrbottens KK. 

Styrelsen fastställer beslutet. 

Nytt Beslut: Vi köper våra kritiklappar 2024 från SKK. 
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Beslut: Föreslå årsmötet att höja medlemsavgifterna enligt nedanstående förslag. 
 
 Nuvarande avgift Förslag till  

Ny avgift 2025 
Fullbetalande 300,- 350,- 
Familjemedlem 50,- 75,- 
Gåvomedlem Sverige 150,- 150,- 
Gåvomedlem Norden 200,- 200,- 
Norden 450,- 490,- 
Övr Europa 510,- 550,- 
Utom Europa 560,- 600,- 
 

Beslut: SSTs avelskonferens går av stapeln den 26-27 oktober 2024 på Scandic i 

Landvetter. 

Konferensen vänder sig till uppfödare, hanhundsägare och andra som är 

intresserade av Shih Tzu samt medlemmar i SST. 

§ 14 Övriga frågor 
Vid valpförfrågningar hänvisar vi till köpahund.se och vårt kennelregister. 

Även om man inte ställer upp för omval vid årsmötet kan det vara bra att tänka 

över redan nu om man vill arbeta i nån kommitté eller liknande ifall man får frågan 

av den nya styrelsen. Det är många poster i klubben som ska tillsättas och mycket 

arbete som ska utföras. 

Tavlan av Gunilla Lindberg, som är första pris på lotteriet på årsmötet, läggs ut på 

Facebook så att medlemmar kan se den. 

§ 15 Nästa möte 
Innan årsmötet på Olles gård i Önnered, den 20 april 2024 kl 12.00. 

§ 17 Avslutning 
Petra Forslund tackar för ett trevligt möte och avslutar sedan mötet. 

 

Vid protokollet 

Kathleen Berggren  

2024-04-05 

Petra Forslund Maria Frimodig 

Ordförande Justerare 

 


